
ACTA PLE NUM. 9/97 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 25 DE SETEMBRE DE 1997. 
----------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores i 
trenta-cinc minuts del dia vint-i-cinc de setembre de mil nou-cents noranta-
set, es reuneixen a la sala de sessions d'aquest Ajuntament, prèvia 
convocatòria en regla, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Miguel López Sánchez 



Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a, després de demanar disculpes pel seu redard al Ple, ja que ha 
tingut d'assistir a una recepció, la qual cosa ha fet impossible arribar a l'hora,  
declarar oberta la sessió, i es passa a despatxar els assumptes que figuren a 
l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm. 8/97, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 24 de juliol d'enguany. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per manifestar que a l'acta que se sotmet a 
aprovació ha observat dos errors: 
 
 - Primer, que a la pàgina 4, últim paràgraf, hi ha una omissió, ja 
que figura un conveni de col.laboració entre "l'Institut de la Dona", quan lo 
correcte és "l'Institut Català de la Dona".  



 
 - Segon, que a la pàgina 44, tercer paràgraf, posa Sr. Antonio García 
Nieto, la qual cosa no és correcta, perquè és el Sr. Joan N. García Nieto.  
 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que a la pàgina 44, quart 
paràgraf, diu que:  
 
 "... va tenir coneixement de què hi ha una plaça a favor d'un 
ciutadà...", quan en realitat és que: 
 "... va tenir coneixement de què hi ha una placa a favor d'un ciutadà 
...". 
 
 Després d'això l'acta número 8/97, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 24 de juliol d'enguany, és aprovada per unanimitat dels 
assistents, amb les esmenes anteriorment exposades. 
 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de 
Govern, com a conseqüència de la seva urgència, en les sessions que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 Sessió celebrada el dia 3 de setembre de 1997 
 
PROPOSTES DE L'AREA DE SALUT PUBLICA, SERVEIS SOCIALS I DONA  
 
 - Aprovació de la pròrroga del conveni de col.laboració subscrit amb 
el Consell Comarcal del Baix Llobregat, regulador del finançament de la 
contractació del personal destinat a l'EAIA del Baix Llobregat. 
 
 "El Consell Comarcal del Baix Llobregat mitjançant l'acord adoptat 
pel Ple en sessió celebrada el propassat 27 de maig va aprovar la pròrroga del 
Conveni de col.laboració subscrit entre el Consell Comarcal i els Municipis de 
Cornellà de Llobregat, Esplugues de Llobregat, Sant Feliu de Llobregat, Sant 
Joan Despí i Sant Just Desvern per el finançament dels professionals que 
integren l'equip d'atenció a la infancia i adolescencia (EAIA). 
 
 Que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat té interès en seguir 
acollint-se durant l'exercici de 1997 als serveis prestats per l'EAIA prèvia 



pròrroga del conveni, subscrit en el seu dia entre els ajuntaments referenciats 
i el Consell Comarcal del Baix Llobregat. 
 Per tot això aquesta Regidora-Delegada de Salut Pública, Serveis 
Socials iDona proposa a la Comissió de Govern, els següents 

 
A C O R D S 

 
 Primer.- Aprovar la pròrroga del conveni de col.laboració regulador 
del finançament de la contractacio del personal destinat a l'EAIA del Baix 
Llobregat, el text del qual s'acompanya com annex al present acord. 
 
 Segon.- Aprovar la despesa de 1.874.945 pts. corresponent a 
l'aportació de l'exercici de 1997.  
 
 Tercer.- Facultar a la Regidora de Salut Publica, Serveis Socials i 
Dona, Judith Ibàñez Vives, per a la signatura de tots aquells documents que 
siguin necessaris per a la formalització del present acord. 
 
 Quart.- Ratificar el present acord en la propera sessió de Ple que se 
celebri als efectes previstos en el dispositu segon del punt 14 de l'acord Plenari 
de 15 de setembre de 1991." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 - Aprovació de la renovació del Conveni de col.laboració subscrit 
amb l'Assemblea Provincial de la Creu Roja de Barcelona, relatiu al 
manteniment d'aparells de telealarmes. 
 
 "Atès que en conformitat al que disposa l'article 25 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de las Bases del Règim Local, el municipi, per 
a la gestió dels seus interessos i en l'àmbit de les seves competències, pot 
promoure tota classe d'activitats i prestar tots aquells serveis públics que 
contribuexin a satisfer les necessitats i aspiracions de la comunitat veïnal, 
exercint en tot cas competències en matèria de Serveis Socials. 
 
 Atès que aquest Ajuntament i l'Assemblea Provincial  de la Creu 
Roja de Barcelona, venen actuant conjuntament durant els darrers anys, 
mitjançant la subscripció d'un conveni regulador de col.laboració, en el 
desenvolupament del servei d'atenció telefònica per a la gent gran o persones 
de risc, mitjançant la instal.lació d'aparells de telealarmes, en la seva qualitat 
d'auxiliar dels poders públics. 
 
 Atès que un cop finalitzada la vigència de l'esmentat conveni es fa 
necessari procedir a la seva renovació i reconducció amb les mateixes 
condicions generals que estableix el darrer conveni de data 19 de juny de 



1996, tal com estableix el punt dotzè de l'esmentat conveni que permet ser 
renovat un altre any. 
 
 Per tot això aquesta Regidora Delegada de Salut Publica, Serveis 
Socials i Dona  proposa a la Comissió de Govern de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
  

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la renovació del Conveni de col.laboració  entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'Assemblea Provincial de la Creu Roja 
de Barcelona, relatiu al manteniment d'aparells de telealarmes, per un import 
màxim de 4.444.040.- de pessetes que seran deduïdes de la partida 
3231321300, i 504.311,- pts. en concepte de compra de 9 terminals que seran 
deduïdes de la partida 3231378005,  el text del qual s'acompanya com a annex 
al present acord. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tots aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri als efectes previstos en  el dispositiu segon del punt 14 de 
l'Acord Plenari de 25 de setembre de 1991." 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 3.- Ratificar el decret de l'Alcaldia que a continuació s'indica. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació, 
es dóna lectura del Decret dictat per l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva 
urgència, el text literal del qual és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 3.363/97 de data 23 de juliol  
 
 "Vist el que preveu l'article 17 del Reglament Municipal que regula 
la defensa dels drets dels infants i dels adolescents en aquesta ciutat. 
 
 Atès que d'acord amb el seu contingut la figura del defensor dels 
infants i adolescents estarà representada per l'Alcalde o ciutadà nomenat per 
aquest. 
 



 Atès que en l'Organigrama de funcionament d'aquest Ajuntament, 
aprovat pel Ple Municipal, no es recull aquest nou servei. 
 
 Atès que es fa necessari per a l'aplicació del que preveu l'esmentat 
Reglament designar al Departament que ha d'assolir les funcions que en el 
mateix es recullen. 
 
 Atès el que preveu el Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, referent a l'aprovació i modificació de l'Organigrama Municipal 
i atribucions als departaments i funcionaris. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l'article 21-G de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H A   R E S O L T  
 
 Primer.- Establir que la missió de coordinar i canalitzar totes les 
demandes i iniciatives relacionades o derivades de l'aplicació d'aquest 
Reglament siguin realitzades pel Gabinet de l'Alcaldia, fixant-se en aquest 
servei l'oficina de la infància i l'adolescència. 
 
 Segon.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE REGIM INTERIOR I 
GOVERNACIO 
 
 
 4.- Aprovació de l'expedient de contractació, mitjançant 
concurs, i del Plec de condicions particulars del subministrament de 
senyals verticals de circulacio de la ciutat i obra civil d'instal.lació. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant concurs, 
del subministrament de senyals verticals de circulació de la ciutat i obra civil 
d'instal.lació. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Cap de la 
Guàrdia Urbana, Secretaria general i la Intervenció Municipal. 



 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Procedir a la contractació, mitjançant concurs, del 
subministrament de senyals verticals de circulació de la ciutat i obra civil 
d'instal.lació. 
 
 Segon.- Autoritzar la despesa amb aplicació a les partides i pels 
imports següents: 
 
 partida 25 222 62303   6.000.000.- ptes. 
 partida 25 222 62304     476.902.- ptes. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
Particulars de l'esmentat contracte.  
 
 Quart.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques de l'esmentat 
contracte. 
 
 Cinquè.- Convocar concurs per a l'adjudicació del subministrament 
de senyals verticals de circulació de la ciutat i obra civil d'instal.lació de 
conformitat amb l'article 181 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Sisè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província." 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

         
 5.- Aprovació de l'expedient de contractació, mitjançant 
subhasta, i del Plec de condicions particulars del subministrament de 
quatre motocicletes amb destinació a la Guàrdia Urbana. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 



 "Vist l'expedient instruït per la contractació mitjançant subhasta pel 
subministrament de quatre motocicletes amb destinació a la Guàrdia Urbana 
segons detall que figura al plec de condicions tècniques. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Cap de la 
Guàrdia Urbana, Secretaria General i Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Procedir a la contractació mitjançant subhasta pel 
subministrament de quatre motocicletes amb destinació a la Guàrdia Urbana 
segons detall que figura al Plec  de condicions tècniques.  
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
particulars de l'esmentat contracte. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.- Convocar subhasta per a l'adjudicació de l'esmentat 
subministre, de conformitat amb l'article 181 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Cinquè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Autoritzar la despesa de 5.194.174.- ptes amb aplicació a les 
partides pressupostàries i pels imports que a continuació es relacionen: 
 
 25 222 62400 del pressupost de 1997       5.050.000.- ptes 
 25 222 62401 (inc. 96)                                  144.174.- ptes." 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar que 
estava en la convicció de què eren cinc els vehicles que es pensaven adquirir, 
tal i com es va dir a la Comissió Informativa, contestant sobre això el 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que a la Comissió Informativa 
només es va parlar de quatre vehicles. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 



 
         
 

 6.- Aprovació de l'expedient de contractació, mitjançant 
concurs, i del Plec de condicions particulars del subministrament 
d'aparells de telecomunicacions destinats al servei de la Guàrdia Urbana. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant concurs, 
del subministrament d'aparells de telecomunicacions destinats al servei de la 
Guàrdia Urbana. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Cap de la 
Guàrdia Urbana, Secretaria General i la Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Procedir a la contractació, mitjançant concurs, del 
subministrament d'aparells de telecomunicacions destinats al servei de la 
Guàrdia Urbana. 
 
 Segon.- Autoritzar la despesa amb aplicació a les partides i pels 
imports següents: 
 
 partida 25 222 63300   5.000.000.- ptes. 
 partida 25 222 63301     481.828.- ptes. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
Particulars de l'esmentat contracte.  
 
 Quart.- Aprovar el Plec de Clàusules Tècniques de l'esmentat 
contracte. 
 
 Cinquè.- Convocar concurs per a l'adjudicació del subministrament 
d'aparells de telecomunicacions destinats als servei de la Guàrdia Urbana de 
conformitat amb l'article 181 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Sisè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província." 
 
         



 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.- Aprovació de l'expedient de contractació, mitjançant 
subhasta, del subministrament de tres vehicles amb destinació al 
departament de Manteniment i Serveis. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant subhasta, 
del subministrament de tres vehicles amb destinació al departament de 
Manteniment. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Cap del 
Departament de Manteniment i Serveis, Secretaria General i la Intervenció 
Municipal. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Procedir a la contractació, mitjançant subhasta, del 
subministrament de tres vehicles amb destinació al departament de 
Manteniment i Serveis. 
 
 Segon.- Autoritzar la despesa amb aplicació a la partida i per 
l'import següent: 
 
 partida 53 434 62400   5.030.000.- ptes. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
Particulars de l'esmentat contracte.  
 
 Quart.- Aprovar el Plec de Clàusules Tècniques de l'esmentat 
contracte. 
 
 Cinquè.- Convocar subhasta per a l'adjudicació del 
subministrament de tres vehicles amb destinació al Departament de 
Manteniment i Serveis de conformitat amb l'article 181 de la Llei de Contractes 
de les Administracions Públiques. 



 
 Sisè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província." 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 8.- Procedir a la contractació mitjançant concurs per al 
subministrament de material d'àrids, i aprovació del Plec de clàusules 
econòmic-administratives particulars i del Plec de condicions tècniques. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per a la contractació mitjançant concurs 
del subministrament de material d'àrids. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient, emesos per l'Enginyer 
Cap del Departament de Serveis, Departament de Contractació-Patrimoni i la 
Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Procedir a la contractació mitjançant concurs per al 
subministrament de material d'àrids. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
Particulars de l'esmentat contracte. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.- Convocar concurs per a l'adjudicació de l'esmentat 
subministrament, de conformitat amb l'article 181 de la Llei de Contractes de 
les Administracions Públiques. 
 
 Cinquè.- Donar publicitat a la licitació, mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Autoritzar la despesa de 7.000.000,- ptes., amb aplicació a la 
partida pressupostària 53 511 21000 del pressupost de despeses de l'exercici 
1998, subordinat a l'existència de crèdit del respectiu pressupost." 



 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

         
 
 

 9.-  Modificar el Plec de condicions particulars regulador del 
concurs per a l'adjudicació del dret funerari sobre 300 nínxols i 210 
columbaris al Cementiri Municipal, aprovat en sessió plenària de data 24 
de juliol d'enguany. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord adoptat per aquest Ajuntament, en sessió plenària que 
va tenir lloc el dia 24 de juliol d'enguany, en virtut del qual s'aprovava 
l'expedient de contractació per a l'adjudicació del dret funerari sobre 300 
nínxols i 210 columbaris del Cementiri municipal, aprovant-se, 
simultàniament, la convocatòria del concurs corresponent i el Plec de 
Condicions particulars regulador d'aquest. 
 
 Atès que raons d'ordre legal i d'ordre organitzatiu plantegen  la 
necessitat de modificar alguns aspectes de l'esmentat Plec de Condicions 
particulars amb caràcter previ a la publicació oficial de la licitació, en la 
mesura en què, per una banda, és impossible donar compliment al termini 
previst per l'article 79.2 de la Llei 13/1995, de 18 de maig, de contractes de les 
Administracions Públiques, i per altra banda, es considera convenient que la 
presentació de les sol.licituts s'efectui directament en el Departament de 
Serveis Generals, en comptes del Departament de Contractació i Patrimoni. 
 
 Atès que, a més, resulta necessari procedir a la rectificació d'un 
error detectat en la clàusula tercera del Plec de Condicions, en la que es feia 
constar l'existència d'alguns nínxols amb osera, quan realment els nínxols 
objecte de concessió són tots sense osera. 
 
 Per tot això, el Regidor de l'Area de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 



 Primer.- Rectificar la clàusula tercera del Plec de Condicions 
particulars regulador del concurs convocat per a l'adjudicació del dret funerari 
sobre 300 nínxols i 210 columbaris del Cementiri municipal, aprovat en sessió 
plenària que va tenir lloc el dia 24 de juliol últim, la qual quedarà redactada 
en els termes següents: 
 
 "Tercera.- Taxa de concessió. 
 
 Els adjudicataris dels drets funeraris hauran de satisfer la taxa que 
estableix l'Ordenança Fiscal i que és la següent: 
 
 

 Nínxols: 
 

 - Pis primer .........................      192.030,- 
 - Pis segon  .........................      157.030,- 
 - Pis tercer .........................      135.030,- 
 - Pis quart  .........................      114.030,- 
 - Pisos cinquè i sisè ............       93.030,-  

 
 Columbaris: 

 
 - Pis primer .........................       40.935,- 
 - Pis segon  .........................       36.260,- 
 - Pis tercer .........................       32.280,- 
 - Pis quart  .........................       28.490,- 

                                     - Pisos cinquè i sisè ............       24.690,- 
 
 Segon.- Modificar la clàusula quarta del Plec de Condicions 
particulars regulador del concurs convocat per a l'adjudicació del dret funerari 
sobre 300 nínxols i 210 columbaris del Cementiri municipal, aprovat en sessió 
plenària que va tenir lloc el dia 24 de juliol últim, així com el model de 
proposició annex a ell, la qual quedarà redactada en els termes següents: 
 
 "Quarta.- Presentació de proposicions. 
 
 Les proposicions per a prendre part al concurs es presentaran en el 
Departament de Serveis Generals, ubicat en la planta baixa de l'Ajuntament, 
de 8,30 a 13,30 hores, des del dia 10 de novembre fins el dia 10 de desembre, 
ambdós inclusius. 
 
 En el supòsit de què el sol.licitant presenti més d'una proposició, 
s'entendrà que un cop li sigui adjudicat el dret funerari del nínxol/columbari 
ubicat en el pis inferior, renuncia a les altres proposicions. 
 
 Els sol.licitants presentaran les ofertes en sobre tancat, amb el 
contingut següent: 
 



 I.- Portarà la menció: "Documentació pe l'adjudicació del dret 
funerari de nínxols i columbaris del Cementiri Municipal." 
 
 Tercer.- Donar publicitat a la licitació, d'acord amb el que preveu el 
punt cinquè de l'acord plenari de 24 de juliol últim, introduïnt les variacions 
operades en el Plec de Condicions com a conseqüència d'aquest acord." 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 

 
 10.- Rectificar l'acord plenari de data 20 de març d'enguany, pel 
qual es posava a disposició de la Generalitat de Catalunya, l'immoble del 
Centre Escolar "Jacint Verdaguer", al haver quedat afectat per impartir 
ensenyament secundari, sustituint els termes "posada a disposició" per 
"cessió d'ús per un període de 30 anys". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El Ple de l'Ajuntament, en sessió celebrada el dia 28 de març de 
1997, i a petició de la Delegació Territorial del Baix Llobregat, del Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya,  va acordar posar a disposició  
de la Generalitat de Catalunya, l'immoble del Centre Escolar "Jacint 
Verdaguer", en el marc d'aplicació del calendari de la LOGSE. 
 
 Com sigui que el passat  16 de juny va tenir entrada en aquest 
Ajuntament un escrit de la Delegació Territorial del Baix Llobregat del 
Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, so.licitant la 
rectificació de l'esmentat acord en el sentit de què en lloc de la "posta a 
disposició" digui "cessió d'ús" per un període de 30 anys, cal rectificar  
l'apartat primer, així com ampliar  l'acord plenari de data 20 de març de 1997. 
 
 A la vista de l'exposat, aquesta Comissió Informativa de Governació 
i Règim Interior, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.- Rectificar l'acord plenari  de data 20 de març de 1997, pel 
motius expresats  a la part expositiva d'aquest acord, que quedarà redactat 
com segueix: 
 
 "Cedir l'ús, per un termini de 30 anys, a  la Generalitat de 
Catalunya, de  l'immoble del Centre  Escolar "Jacint  Verdaguer",  que restarà 



afectat per impartir ensenyaments secundaris, en el març d'aplicació del 
calendari de la LOGSE, autoritzant a la Generalitat de Catalunya perquè pugui 
realitzarles  obres necessàries d'adaptació del Centre". 
 
 Segon.- El terreny on es trova edificat el Centre Escolar "Jacint 
Verdaguer", està inscrit al Registre de la Propietat de l' Hospitalet de Llobregat 
al tom 1110 del 1er arxiu, llibre 153 de Cornellà, foli 130, finca 12.171-ins-
cripció 1ª, i té la descripció registral següent: 
   
 "Porció de terreny, al terme de Cornellà, al Barri de Sant Ildefons, de 
la Ciutat Satélite, nucli 3er, compren una superfície de dos mil set-centes  
tretze metres trenta-tres decímetres quadrats, o sigui  71.816,41 pams 
quadrats, afronta al Nord, Est i Oest, amb resta de terrenys de la mateixa 
Societat i Sud, amb la Fundació Benlloch. 
 
 
  Actualment els llinders són els següents: al Nord amb el carrer 
Duran; al Sud amb Avinguda de Salvador Allende; a l'Est, amb l'Avinguda de 
Salvador Allende i a l'Oest, amb l'Església Verge del Pilar al carrer Dolçamara." 
 
 Segon.- Notificar el present acord  al Departament d'Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya, i a l'Institut Municipal d'Ensenyament 
(I.M.E.)." 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
  
 
 
 
 11.- Aprovació definitiva del Projecte de l'Ordenança sobre 
llicències d'accès de vehicles als locals i recintes. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "L'Ajuntament Ple en sessió plenària celebrada el dia 29 de maig de 
1997, va aprovar inicialment el projecte de l'Ordenança Municipal sobre 
llicències d'accès de vehicles als locals i recintes. 
 
 L'Edicte relatiu a l'aprovació inicial de l'esmentada Ordenança va 
ser publicat al Butlletí Oficial de la Província (BOP) núm. 174 de data 22 de 
juliol de 1997 i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya (DOGC) núm. 



2445 de data 31 de juliol de 1997, i a "El Periódico" de data 7 de juliol de 
1997. 
 
 Durant el període d'informació pública de trenta dies hàbils no s'ha 
presentat cap reclamació ni suggeriment, segons certificació de la Secretària 
General. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, en conformitat amb el que disposen els articles 47.3, 49 i 70 de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concor-
dança amb l'article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, i article 63 i següents, del Decret 179/1995, de 13 de 
juny, pel que s'aprova el Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Lo-
cals, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar definitivament el projecte de l'Ordenança sobre 
llicències d'accès de vehicles als locals i recintes, d'acord amb el text que 
acompanya la present proposta. 
 
 Segon.- Procedir a la publicació íntegra dels text de l'esmentada 
Ordenança en el Butlletí Oficial de la Província, segons el que disposa l'article 
66 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s'aprova el Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya i demés legislació 
concordant, als efectes de la seva entrada en vigència quan hagi transcorregut 
el termini de 15 dies hàbils, a comptar de l'endemà de la seva total publicació. 
 
 Tercer.- Trametre a l'Administració de l'Estat i a la de la Generalitat 
de Catalunya, en el termini de quinze dies, l'acord d'aprovació definitiva de 
l'Ordenança i la còpia íntegra i fefaent, segons disposa l'article 65.3 del Decret 
núm. 179/1995, de 13 de juny pel qual s'aprova el Reglament d'Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya."  
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, intervé el Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per preguntar quan es pot 
començar a demanar llicències, contestant sobre això la Secretària General, 
senyora Carmen Alonso Higuera, que el Reglament entrarà en vigor als quinze 
dies de la seva total publicació, amb independència de la qual cosa es poden 
anar sol.licitant ja, en aquests moments, encara que no es resoldran fins que 
estigui vigent.  
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 



 
 

         
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE PLANIFICACIO, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 12.- Aprovació del Compte General de 1996. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el Compte General del Pressupost de l'Ajuntament de 1996, 
elaborat de conformitat amb el que disposen les Regles 408 a 433 de la 
Instrucció de Comptabilitat per a l'Administració Local, aprovada per Ordre de 
17 de juliol de 1990. 
 
 Atès que la Comissió Especial de Comptes, reunida el dia 29 de 
maig de 1997 va informar favorablement els esmentats comptes. 
 
 Atès que l'Informe de la Comissió de Comptes, juntament amb els 
Comptes esmentats i els seus justificants han estat exposats al públic durant 
15 dies i 8 dies més als efectes que els interessats puguessin presentar els 
reparaments i observacions que creiessin convenients, no havent-se presentat 
cap reclamació. 
 
 L'Alcaldia-Presidència, de conformitat amb el que estableix l'art. 193 
de la Llei 39/1988, Reguladora de les Hisendes Locals, proposa al Ple l'adopció 
del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar el Compte General del Pressupost per a 1996, 
integrat pel de la pròpia Entitat, els dels Organismes Autònoms 
Administratius: Institut Municipal d'Educació,   Patronat Municipal de Ràdio 
Cornellà i els de les empreses municipals: EMDUCSA, TECSALSA i PRECSA. 
 
 Segon.- Rendir a la Sindicatura de Comptes de Catalunya, el 
Compte General, de conformitat amb l'art. 193.5 de la Llei 39/1988." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel senyor 
Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat 
per unanimitat dels assistents. 
 
 



 
 
 13.- Aprovació de la modificació de crèdit núm. 36/97 del 
Pressupost de l'Ajuntament, mitjançant suplement de crèdit finançat amb 
baixes per anul.lació de despeses. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist que cal suplementar la partida 72.611.31100- "Despeses de 
formalització", per tal de comptabilitzar les comissions de l'amortització 
anticipada del prèstec del Banc de Crèdit Local per un import de 28.840.000 
pessetes, i la comissió d'obertura del prèstec amb Caixa de Catalunya per 
import de 525.000 pessetes. 
 
 Atès  que l'amortització anticipada del prèstec del Banc de Crèdit 
Local suposa un estalvi en la partida d'interessos de prèstec a llarg termini. 
 
 Atès el que estableix l'article 158 de la Llei 39/88, de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i els articles 35, 36, 37 i 38 del 
R.D. 500/90, de 20 d'abril. 
 
 Atès el que estableix l'article 14 de les Bases d'Execució del 
Pressupost per a 1997. 
 
 Vist l'informe favorable de l'Interventor General. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Ple l'adopció del 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar l'expedient de modificació de crèdit núm. 36/97 
per suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul.lació de despeses, 
segons el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
                                                                             Consignació                                               Consignació 
Partida        Descripció                                               Actual            Altes          Baixes                  Final 
 
72.011.31000  Interessos prèstec a llarg termini  250.000.000          ---         8.865.000      241.135.000 
72.611.31100  Despeses de formalització               20.500.000   8.865.000            ---            29.365.000  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
                        TOTAL ..............................................................   8.865.000    8.865.000         ............ 
                        ========================================================================= 
 
 Segon.- Exposar al públic en els termes establerts en l'article 150 
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 



 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu, si en el termini 
d'exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix." 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per proposar que, amb l'objecte d'evitar la realització de dos 
expedients amb tramitació i exposició pública separada, s'esmeni aquesta 
proposta, a fi d'afegir determinades previsions pressupostàries derivades d'uns 
convenis de cooperació que, pel tràmit d'urgència, es proposaran al final 
d'aquesta sessió plenària. 
 
 A la vista de l'anterior els reunits acorden per unanimitat aprovar la 
present proposta, amb la redacció següent: 
 
 "Vist que cal suplementar la partida 72.611.31100- "Despeses de 
formalització", per tal de comptabilitzar les comissions de l'amortització 
anticipada del prèstec del Banc de Crèdit Local per un import de 28.840.000 
pessetes, i la comissió d'obertura del prèstec amb Caixa de Catalunya per 
import de 525.000 pessetes. 
 
 Atès  que l'amortització anticipada del prèstec del Banc de Crèdit 
Local suposa un estalvi en la partida d'interessos de prèstec a llarg termini. 
 
 Vista la petició dels Departaments de Relacions Ciutadanes i 
Esports, de data 24 de setembre de Modificació de Crèdit mitjançant 
habilitació de crèdit extraordinari finançat amb baixes per anul.lació de 
despeses, per un import total de 23.537.500 pessetes. 
 
 Vista la necessitat de concretar la voluntat d'aquest Ajuntament 
mitjançant subvencions amb determinats projectes promogut per entitats 
estrangeres. 
 
 Vista la necessitat de crear també, partida nominativa per 
subvencionar l'organització de la Cursa de la Pau. 
 
 Atès el que estableix l'article 158 de la Llei 39/88, de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i els articles 35, 36, 37 i 38 del 
R.D. 500/90, de 20 d'abril. 
 
 Atès el que estableix l'article 14 de les Bases d'Execució del 
Pressupost per a 1997. 
 
 Vist l'informe favorable de l'Interventor General. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Ple l'adopció dels 
següents 



 
A C O R D S 

 
 Primer.- Aprovar l'expedient de modificació de crèdit núm. 36/97 
per suplement de crèdit i crèdit extraordinari amb càrrec a baixes per 
anul.lació de despeses, segons el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
                                                                               Consignació                                              Consignació 
Partida        Descripció                                              Actual           Altes             Baixes               Final 
 
72.011.31000   Interessos prèstec a llarg termini   250.000.000          ---       8.865.000   241.135.000 
72.611.31100   Despeses de formalització             20.500.000    8.865.000               ---       29.365.000  
64.463.48934   Transf.Coop. i solidaritat            33.041.680          ---       22.037.500     11.004.180 
64.422.48930   C.P. Sant Miquel/Equip esc.Sarajevo  0    2.000.000               ---        2.000.000 
64.452.49100   Ajunt.Jinotega/Const.Pab.Poliesport.           0  14.537.500               ---       14.537.500 
64.431.49000   As.Prov.Poder Popular Habana                   0    5.500.000               ---        5.500.000 
65.452.47000   Altres Convenis                        1.500.000         ---         1.500.000                 0 
65.452.48924   Cornellà Atlètic/Cursa de la Pau               0    1.500.000               ---        1.500.000 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
                     TOTAL .............................................................  32.402.500  32.402.500          ........... 
                          ========================================================================= 
 
 Segon.- Exposar al públic en els termes establerts en l'article 150 
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu, si en el termini 
d'exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix." 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 14.- Aprovació inicial de la revisió del Pla Especial 
d'Establiments de Pública Concurrència. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient de revisió del Pla Especial d'Establiments de 
Pública Concurrència de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès l'informe emès per la Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme 
i Obres, segons el qual, l'expedient redactat pels Serveis Tècnics Municipals, 
d'acord al Decret Legislatiu 1/90, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals 
vigents a Catalunya en matèria urbanística, està complert  per a procedir a la 
seva aprovació inicial. 
 



 Atesos els informes favorables emesos per l'Assessor Jurídic de 
l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 84.2 del Reial Decret Legislatiu 1/92, de 26 de 
juny, pel qual s'aprova la refosa del text de la Llei de Règim del Sól i Ordenació 
Urbana, articles 29, 41, 59, i 75 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, 
relatius als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sól i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuides al Ple 
de la Corporació Local. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la revisió del Pla Especial 
d'Establiments de Pública Concurrència de Cornellà de Llobregat. 

  
 Segon.- Sotmetre  l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte  el B.O.P., D.O.G.C. i en un dels diaris de 
major difusió de la província pel període d'un mes, als efectes de què durant 
aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin convenients." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 

         
 
 

 15.- Aprovació provisional del Pla Especial de Modificació 
d'Usos de la plaça Tàrrega. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 



 "Vist l'expedient del Pla Especial de Modificació d'usos de la zona 
d'Equipaments de la Plaça Tàrrega de Cornellà de Llobregat, l'objectiu del qual 
és l'assignació dels usos reals a l'àmbit de l'esmentat Pla Especial. 
 
 Vist l'acord plenari de data 27 de febrer de 1997 d'aprovació inicial 
de l'esmentat Pla Especial així com la seva publicació en el B.O.P. i en el 
Periódico, per un període de trenta dies. 
 
 Atès que mitjançant escrit de data 18 d'abril de 1997, s'ha presentat 
una al.legació a l'aprovació inicial del pla per la senyora Ana Ma. Escruela 
Vergés, oposant-se a ell per considerar que es tracta d'un Pla Especial 
d'assignació d'usos d'un equipament, que es tramita quan la construcció 
d'aquest ja ha sigut realitzada per la via de fet, sense seguir el procediment 
adequat, i per entendre que possiblement l'edificabilitat ja està esgotada. 
 
 Atès que les esmentades al.legacions no poden ser estimades pels 
motius següents: 
 

a) Perquè l'expedient que es tramita és d'aprovació d'un Pla 
Especial d'assignació d'usos, en exercici de les facultats que 
la legislació urbanística atorga a l'Administració, amb 
independència de les actuacions municipals relatives a la  
construcció  de l'esmentat equipament, especialment tenint 
en compte que l'article 66 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del procediment administratiu comú, tant pels 
supòsits de nul.litat com d'anul.labilitat, preveu la 
necessitat de conservació dels actes i tràmits, el contingut 
dels quals s'haurien mantingut de no cometre's la infracció. 
 
En conseqüència, en la mesura en què la legislació 
urbanística, donada la vinculació dels terrenys a 
equipament comunitari, preveu la possibilitat de construir 
aquest equipament, procedeix la conservació de les obres 
realitzades, sense perjudici de la realització, per part 
d'aquesta Administració, del procediment legal adequat per 
a legalitzar-les. 
 
b) Perquè l'edificabilitat dels terrenys qualificats com a 
equipaments no està esgotada, en la mesura en què és d'1 
m2s/m2s, de la qual cosa es desprén que existeixen 5.000 
metres quadrats d'edificabilitat, de la que únicament hi ha 
esgotada 50 metres quadrats com a conseqüència de les 
dues sortides de l'aparcament del subsòl, i 25 metres 
quadrats com a conseqüència del local central, sense ús, 
que té la plaça actualment, en la mesura en què l'edifi-
cabilitat de l'equipament en construcció és de 140 metres 
quadrats sostre. 



 
c) Perquè tampoc es resta visibilitat al seu local respecte a 
la situació anterior des del carrer Urgell, ja que té 
exactament la mateixa després de construir l'aparcament 
del subsòl el seu dia, en la mesura en què existia en el 
centre de la plaça un local sense ús que impedia la seva 
visió central. 
 
d) Perquè en aquest expedient no cap la petició de 
responsabilitat patrimonial que es substància en un 
expedient diferent, ni l'obertura del procediment a prova per 
a determinar aquesta responsabilitat, per ser matèria aliena 
i independent a aquest expedient de planejament 
urbanístic. 
 

 Atesos els informes emesos per la Secretària General, l'Assessor 
Jurídic de l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 84.2 del Reial Decret Legislatiu 1/92, de 26 de 
juny, pel qual s'aprova la refosa del text de la Llei de Règim del Sól i Ordenació 
Urbana, articles  60 i 75 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, relatius als 
tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sól i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuides al Ple 
de la Corporació Local. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar les peticions articulades a l'escrit d'al.legacions 
presentat per la Sra. Ana Maria Escruela Verges.  
 
 Segon.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de Modificació 
d'Usos de la Plaça Tàrrega de Cornellà de Llobregat. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte  el B.O.P., D.O.G.C. i en un dels diaris de 
major difusió de la província pel període d'un mes, als efectes de què durant 
aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin convenients. 
 



 Quart.- Notificar el present acord a la Sra. Ana Mª Escruela Vergés 
per la seva condició d'interessada en l'expedient." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 

        
 
 16.- Aprovació inicial del Projecte d'obra ordinària de 
construcció d'un aparcament subterrani a la plaça Segarra. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el projecte ordinari de Construcció d'aparcament soterrani al 
carrer Segarra, redactat pel gerent d'Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), l'arquitecte J.Antonio Marín Sánchez, amb 
un pressupost de cent vuitanta-sis milions cent cinquanta-sis mil vuit-centes, 
I.V.A. inclòs, (186.156.800,- ptes.). 
 
 Atesos els informes favorables, emesos per l'Arquitecta 
Municipal/Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres i per l'Assessor 
Jurídic de l'Area, obrants a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 21 i 22 del Reglament d'Obres, Activitats i 
Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així 
com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les Administracions 
Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte ordinari de Construcció 
d'aparcament soterrani al carrer Segarra, redactat pel gerent d'Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), 
l'arquitecte J.Antonio Marín Sánchez, amb un pressupost de cent vuitanta-sis 
milions cent cinquanta-sis mil vuit-centes, I.V.A. inclòs, (186.156.800,- ptes.). 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 



que qui es consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que s'hagin recaigut reclamacions, el 
projecte s'entendrà definitivament aprovat. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al Sr. José Antonio Marín 
Sánchez, en representació de l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, S.A. (EMDUCSA)." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 

         
 
 17.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per preguntar si es pensa actuar en el 
Castell del Borni, a on es va posar una pintura que facilités la posterior neteja 
de pintades i ara es troba tot en un estat desastrós, ple de pintades i, fins i tot, 
amb la zona enjardinada semiabandonada. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per assenyalar que, efectivament, últimament hi ha una proliferació 
de "graffitis" en tota la ciutat i s'ha pensat fer una actuació global, informant a 
continuació el Regidor-Delegat de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, en relació amb l'estat de la jardineria, 
que s'han donat les corresponents instruccions a l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), que és la propietària del 
Castell, tot i que les obres de l'interior començaran en els pròxims mesos, ja 
que recentment s'ha aprovat el projecte per la Generalitat. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per realitzar els precs i preguntes següents: 
 

1.- Preguntar si s'està fent alguna cosa respecte als artistes del 
"graffiti", perquè és tercermundista, i en altres localitats s'està 
actuant al respecte. 

 
2.- Preguntar si hi ha alguna relació per escrit entre Assumptes 

Socials municipals i Caritas, si se'ls subvenciona o quelcom per 
l'estil, ja que de ser així, s'hauria d'intervenir, perquè no donen 
bon tracte, a vegades, als ciutadans. 

 
3.- Preguntar com està el tema dels habitatges d'Almeda, ja que es 

va dir que l'Ajuntament participaria en alguna comissió. 



 
4.- Preguntar fins a on arriba la responsabilitat de l'Ajuntament, 

quan es presenta una denúncia d'un habitatge en mal estat, i 
l'Ajuntament contesta tres o quatre mesos més tard, 
normalment dient que és un problema civil. Al seu entendre, 
continua assenyalant el Sr. Rosas, l'Ajuntament hauria 
d'inspeccionar si l'habitatge té els requitis mínims 
d'habitabilitat o no, ja que si hi ha una desgràcia i es 
produeixen víctimes, podriem tenir resposabilitats. 

 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a, en relació amb la primera pregunta del Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, manifestar que no és un 
problema de tercermundisme, perquè precisament on hi ha més "graffittis" és 
al primer món, com Nova York, París, etc, assenyalant a continuació que a 
aquest tema ja se li ha donat contestació abans. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Area de Règim 
Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per a, en relació amb 
aquest mateix tema, manifestar que no s'ha fet difusió, però portem un any 
realitzant actuacions policials i entrevistes amb els pares de les persones que 
fan els "graffittis", i als quals se'ls està posant no una sanció econòmica sinó 
una sanció de caràcter social, de comú acord amb els seus tutors, la qual cosa 
s'ha aplicat ja en deu o dotze casos, a l'igual que es fa amb joves que realitzen 
activitats no gaire cíviques. 
 
 
 Acte seguit pren la paraula la Regidora-Delegada de l'Area de Salut 
Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, per a, en relació 
amb la pregunta plantejada pel Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, com número dos, assenyalar que amb Caritas no hi ha 
cap conveni ni reben cap subvenció, ja que la reben de l'Estat. L'únic que hi 
ha són unes mesures de coordinació amb Serveis Socials. 
 
 Així mateix la senyora Ibàñez, en relació amb la tercera pregunta del 
Sr. Rosas, assenyala que el tema dels pisos porta un cert retard perquè es va 
tenir de fer una inspecció dels habitatges pels Serveis d'Urbanisme, però la 
Generalitat ens ha comunicat que més o menys per a principis d'octubre 
estaran els llistats provisionals i es preveu adjudicar els pisos al mes de 
novembre. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per a, en relació a la quarta qüestió plantejada pel 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, assenyalar 
que l'Ajuntament actua sempre que hi ha perill a la via pública o a instància 
de Serveis Socials, quan hi ha problemes de salubritat, però no quan algú té 



problemes en el seu habitatge particular, ja que, llevat que es tracti d'una 
sol.licitud de ruïna, és un problema entre propietaris. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per manifestar que quan en el Ple del mes 
de juliol es va aprovar l'adhesió de Cornellà al pacte per a la sostenibilitat, ell 
va plantejar el suggeriment de què ens apuntéssim a algú dels grups de treball 
que s'havien constituït, motiu pel qual pregunta si s'ha fet alguna cosa al 
respecte. 
 
 En relació amb aquesta qüestió intervé el Regidor-Delegat de l'Area 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per 
informar que encara està pendent de passar pel Ple d'aquest Ajuntament, 
l'adhesió definitiva a aquesta xarxa i l'aprovació dels seus Estatuts, la qual 
cosa es té en projecte realitzar a la pròxima sessió plenària, i discutir a la 
Comissió Informativa correspondent a quin grup ens apuntem. 
  
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor Francisco Sánchez Granada, per preguntar si s'està fent alguna cosa 
en relació amb els piròmans que cremen containers i papereres, ja que fins i 
tot s'està produint en col.legis, donant l'enhorabona a continuació a la 
Guàrdia Urbana pel control que realitza dels autocars d'excursions de nens. 
 
 En relació amb aquesta qüestió intervé a continuació el Regidor-
Delegat de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que no s'ha pogut detenir a cap piròman, però que 
això no té res a veure amb l'incendi que s'ha produït la matinada del diumenge 
en un col.legi, on no es va tractar d'un problema de piromania, assenyalant 
que a més s'ha realitzat una major presència policial per controlar els grups 
que cremen papereres.  
 
 Pel que fa referència a la labor de la Guàrdia Urbana, el Sr. Balmón  
assenyala que no és el primer any que es realitza aquesta operació de control 
dels autocars d'excursions, a l'igual que altres campanyes que es realitzen des 
de la Guàrdia Urbana, periòdicament.  
  
 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 



 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 18.- Rectificació de l'error material comés en l'acord del Ple de 
data 25 de juliol d'enguany, d'aprovació provisional de la modificació de 
l'Ordenança Fiscal núm. 11 sobre la Taxa del Cementiri Municipal. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord adoptat pel Ple municipal en data 24/7/97, d'aprovació 
provisional de la modificació de l'Ordenança Fiscal núm. 11 sobre la Taxa del 
Cementiri Municipal. 
 
 Vist que l'esmentat acord va ser exposat al públic mitjançant edicte 
publicat al B.O.P. de 26/8/97, núm. 204 i en el Periódico de Catalunya de 
31/7/97. 
 
 Atès que la modificació aprovada provisionalment responia a la 
necessitat d'adequar les tarifes de la taxa d'acord amb l'estudi de costos 
realitzat amb motiu de l'execució del projecte de reforma i ampliació del 
Cementiri Municipal. 
 
 Atès que s'ha detectat un error material en l'acord esmentat ja que 
el projecte d'obra contempla la construcció de nínxols al 1er. pis sense ossera, 
mentre que la tarifa aprovada contempla en el seu apartat a) nínxols pis 1r. 
amb ossera. 
 
 
 De conformitat amb allò que disposa l'art. 105.2 de la Llei 30/1992, 
de 26 de novembre, de "Régimen Jurídico de les Administraciones Públicas y 
del Procedimiento Administrativo Común". 
 
 El sotasignant proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Rectificar l'error material comès en l'acord del Ple 
Municipal, adoptat en sessió de 24 de juliol de 1997, d'aprovació provisional 
de la modificació de l'Ordenança Fiscal núm. 11 sobre la Taxa del Cementiri 
Municipal, substituïnt la redacció següent: 
 
 "A) Nínxols 
 a) Pis 1r. amb ossera ...........................   192.030,-" 
     per la següent: 
 



 "A) Nínxols 
  a) Pis 1r. amb ossera i sense ossera ....  192.030,-" 
 
 
 Segon.- Exposar al públic l'acord precedent al tauler d'Edictes de 
l'Ajuntament durant trenta dies comptats a partir del següent al de la 
publicació del corresponent anunci en el "Butlletí Oficial de la Província", i 
també en un diari de gran difusió de la província. 
 
 En aquest termini els interessats podran examinar l'expedient i 
presentar-hi les reclamacions que creguin oportunes. 
 
 Transcorregut el període indicat sense haver-se'n formulat cap, els 
acords adoptats restaran aprovats definitivament. 
 
 Tercer.- Els acords definitius, incloent-hi els provisionals elevats 
automàticament a definitius, i el text íntegre de les modificacions, es 
publicaran en el Butlletí Oficial de la Província i entraran en vigor l'endemà de 
la seva publicació." 

  
 

 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació, i és aprovada 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

 
 19.- Aprovació de l'atorgament d'una subvenció de 2.000.000,- 
pessetes, a l'escola CEIP Sant Miquel, destinada al projecte de cooperació 
per a l'escola Skender Kulenovic a Dobrinja-Sarajevo. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'informe emès pel Cap de departament tècnic de Relacions 
Ciutadanes com a conseqüència  de la visita efectuada a la ciutat de Sarajevo 
per representants d'aquest Ajuntament i de les escoles Sant Miquel, els Pins i 
Antoni Gaudí, del qual es desprèn que l'escola Skender Kulenovich a Dobrinja-
Sarajevo, integrada als centres associatius a l'UNESCO, està executant el 
projecte de  reconstrucció exterior de l'edifici escolar amb l'ajuda  rebuda del 
Departament Suís d'Afers Exteriors, essent necessària col_laboració econòmica 
suplementària per l'equipament interior de l'edifici amb mobiliari i material 
pedagògic. 
 
 Atès que com a conseqüència d'això, i vist l'interès públic de 
l'esmentat projecte, en concret per l'objecte perseguit per aquest de 



reconstrucció d'un centre escolar, aquest Ajuntament considera convenient 
col_laborar en l'esmentat projecte amb concessió d'una subvenció. 
 
 Vist que hi ha consignació suficient i adequada per a l'atorgament 
d'una subvenció amb càrrec a la partida 64.422.48930/ CEIP Sant Miquel per 
import de 2.000.000,- pessetes. 
 
 Atès que l'article 10 del Reglament Regulador de l'activitat de 
foment de l'Ajuntament de Cornellà preveu la possibilitat d'atorgar directament 
subvencions, sense necessitat de convocatòria ni licitació, quan aquestes 
estan previstes singularment al pressupost municipal. 
 
 Per tot això, en ús de les facultats que m'atribueix l'article 21 de la 
llei 7/1985, de 2 d'abril de Bases del Règim Local, aquesta Alcaldia proposa al 
Ple l'adopció dels següents 
  

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar l'atorgament d'una subvenció, en concepte de 
bestreta,  de dos milions (2.000.000,-) de pessetes a l'escola CEIP Sant Miquel 
destinada al projecte de cooperació consistent en  l'adquisició de mobiliari i 
material pedagògic per  a l'escola Skender Kulenovic a Dobrinja-Sarajevo,  amb 
càrrec a la partida 64.422.48930.  
 
 Segon.- Aprovar el text-base del conveni regulador entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'escola CEIP Sant Miquel, per a la 
formalització de la subvenció atorgada. 
 
 Tercer.- Aprovar el pagament de l'esmentada quantitat mitjançant 
transferència bancària, amb càrrec a la partida assenyalada. 
 
 Quart.- La justificació es farà  mitjançant certificat de la directora 
del centre escolar CEIP Sant Miquel,   d'aplicació  dels fons al projecte 
subvencionat. 
 
 Cinquè.- Notificar a l'escola CEIP Sant Miquel els presents acords."  
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 20.- Aprovació de l'atorgament d'una subvenció de 5.500.000,- 
pessetes, a l'Assemblea Provincial del Poder Popular de l'Havana, 
destinada al projecte de reconstrucció d'habitatges al municipi de Mariel.  



 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'informe emès pel Cap de departament tècnic de Relacions 
Ciutadanes, en relació a la proposta feta pel representant del govern de la 
província de l'Havana en España, relativa a la signatura d'un conveni de 
cooperació per fer efectiva l'ajuda de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat al 
projecte de millorament dels habitatges "La Josefina" al municipi de Mariel - 
La Havana, pel qual es proposa la concessió d'una subvenció de 5.500.000,- 
pessetes, de les quals 3.500.000,- pessetes provenen d'una subvenció atorgada 
per la Diputació de Barcelona. 
 
 Atès que l'esmentat informe posa de manifest que a l'hora de fer 
una valoració del projecte presentat per "l'Assemblea del Poder Popular de la 
Província de l'Havana" referent a la millora d'habitatges del nucli rural de La 
Josefina, cal tenir en compte dos aspectes: 
 
 1.-  La relació prèvia existent entre el Municipi de Mariel  
(representat per la província de l'Havana) i el de Cornellà de Llobregat.  
 
 2.- Que aquesta relació ha quedat plasmada per sempre en l'ajut 
fonamental que el nostre municipi ha aportat per a la construcció de l'Hospital 
de Mariel. La construcció d'aquest equipament ha millorat de manera 
substancial la situació sanitària a la contrapart municipal cubana. Aquest 
darrer extrem ha pogut ser comprovat per forces cornellanenques que han 
visitat Mariel, tot creant-se també vincles personals... 
 
 En el cas concret de la Josefina, parlem d'un nucli allunyat del 
centre urbà de Mariel, habitat per camperols talladors de canya de sucre (un 
dels pilars de l'economia cubana) i on els habitatges pateixen un greu estat de 
deteriorament per manca de materials per a la seva rehabilitació. 
 
 Atès que com a conseqüència d'això, i vist l'interès públic de 
l'esmentat projecte, en concret per l'objecte perseguit per aquest de 
reconstrucció d'un nucli d'habitatges, aquest Ajuntament considera 
convenient col_laborar en l'esmentat projecte amb la concessió d'una 
subvenció. 
 
 Vist que hi ha consignació suficient i adequada amb càrrec  la 
partida 64.431.49000/ Assemblea  Provincial del Poder Popular de la Havana. 
 
 Atès que l'article 10 del Reglament regulador de l'activitat de foment 
de l'Ajuntament de Cornellà preveu la possibilitat d' atorgar directament 
subvencions, sense necessitat de convocatòria ni licitació, quan aquestes 
estan previstes singularment al Pressupost Municipal.  
 



 Per tot això, en ús de les facultats que m'atribueix l'article 21 de la 
llei 7/1985, de 2 d'abril de Bases del Règim Local i de conformitat amb el Reial 
Decret 1317/1997, d' 1 d'agosto, sobre comunicació previa a l' Administració 
General de l'Estat i publicació oficial dels convenis de cooperació 
transfronterera de les  Comunitats Autònomes i entitats locals amb entitats 
territorials estrangeres, aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar l'atorgament d'una subvenció, en concepte de 
bestreta,  de cinc milions cinc-centes mil (5.500.000,-) de pessetes a 
l'Assemblea Provincial del Poder Popular de l'Havana, destinada al projecte de 
reconstrucció de part dels habitatges del nucli de "La Josefina",  ubicat a 
municipi de Mariel, Cuba. 
 
 Segon.- Aprovar el text-base del conveni regulador entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'Assemblea Provincial del Poder 
Popular de l'Havana, per a la formalització de la subvenció atorgada. 
 
 Tercer.- Aprovar el pagament, mitjançant transferència bancària 
del 75% de la quantitat adjudicada, condicionant el pagament del 25% restant 
a la presentació de la documentació justificativa determinada al conveni 
regulador.  
 
 Quart.-   Donar compte del conveni aprovat a la Secretaria d' Estat 
per a les Administracions Territorials del Ministeri d'Administracions 
Públiques. 
 
 Cinquè.-  Condicionar l'eficàcia dels acords adoptats al transcurs 
d'un mes, sense comunicació d'objecció a aquest conveni per part de 
l'Administració General de l'Estat." 
 

         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 

         
 21.- Aprovar l'agermanament de Cornellà de Llobregat, amb els 
municipis de Cornellà de Conflent, Cornellà de Bércol, Cornellà de la 
Ribera i Cornellà de Terri. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 



 "Vist l'informe emès en data 24 de setembre de 1997, pel Cap de 
departament tècnic de Cultura pel qual posa de manifest la necessitat de 
concretar les activitats i visites que es venen realitzant entre els Ajuntaments 
de Cornellà de Conflent, Cornellà de Bércol i Cornellà de la Ribera, per 
iniciativa de Cornellà de Terri de Girona, en les que participa, també, 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, units també per un interès comú: la 
llengua i la cultura catalana, en l'establiment formal d'un reconeixement mutu 
i dels canals d'interrelació dins de la normativa legal vigent, que adopti la 
forma d'agermanament entre cadascun dels diferents municipis que participen 
en aquest projecte, amb els següents objectius: 
 

- Desenvolupament de la cultura i la llengua catalana, aprofundint 
en el coneixement de la història comú i la de cada un dels 
municipis. 

-  Preservació i salvaguarda del patrimoni natural. 
-  Foment de la col.laboració entre els ciutadans i ciutada   nes dels 

municipis i dels seus col.lectius associatius. 
-  Potenciació de les relacions d'intercanvi i promoció en els àmbits 

del turisme, el comerç, el temps lliure, la cultura, les expressions 
artístiques i esportives. 

- Organització d'activitats conjuntes que possibilitin el mutu 
coneixement i la millora de la qualitat de vida dels ciutadans i 
ciutadanes d'aquests municipis en temes de cultura, benestar 
social, medi ambient i solidaritat. 

    
 Per tot això l'Alcalde-President proposa a l'Ajuntament en Ple, 
l'adopció dels següents 
 
 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar l'agermanament de Cornellà de Llobregat amb els 
municipis de Cornellà de Conflent, Cornellà de Bércol, Cornellà de la Ribera i 
Cornellà de Terri, en base als objectius assenyalats en la part expositiva dels 
presents acords. 
 
 Segon.- Comunicar l'acord adoptat als Ajuntaments interessats pel 
seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar trasllat d'aquest a les entitats ciutadanes als efectes 
de que puguin implicar-se i participar en les activitats i projectes que es 
derivin d'aquest agermanament. 
 
 Quart.- Facultar a l'Alcalde per la signatura de quants documents 
siguin necessaris per portar a bon termini l'execució dels acords adoptats." 
 
     



 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes i Teixidó, en la que posa de manifest que aquest 
agermanament, que s'ha produït a iniciativa de Cornellà de Terri, des de fa un 
any, ja ha produït intercanvis de ciutadans d'ambdós municipis que venen 
participant en festes i activitats municipals, intervé la Regidora del Grup 
Municipal d'IC-EV, senyora Carmen Romero López, per preguntar, en concret, 
amb quins pobles ens agermanem, informació que li és facilitada pel senyor 
Badenes, qui assenyala que tres dels municipis són de França, i són petits 
municipis bàsicament agrícoles i un de Catalunya, i matisant que encara que 
hi ha més pobles i ciutats que s'anomenen Cornellà, aquests són els més 
propers i amb més senyals d'identitat en comú. 
 
 Així mateix el Sr. Badenes, després d'invitar a tots els membres del 
Ple a assistir a l'acte de formalització de l'agermanament, que tindrà lloc el dia 
onze a Cornellà de Terri, informa que, a requeriment del Sr. Alcalde de 
Cornellà de Terri, aquesta Ciutat portarà l'all blanc, com a producte relacionat 
amb l'all amb arrels a la nostra ciutat, ja que la festa que se celebra en aquell 
municipi és la festa de l'all. 
 
 Després d'això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i vint minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 


